
file:///C|/Documents%20and%20Settings/danni/Desktop/ziar/inter.txt[31.01.2013 15:35:23]

 InvitatZIUA:  Buna ziua, astept întrebarile d-voastra!

TatarBalasi: Buna ziua ! Doresc sa il felicit pe dl Gelil Eserghep pt activitatea intensa si reusitelor realizate ale dlui 
intr-un timp atat de scurt ! si intrebarea pt dlui este : Care sunt cele mai importante proiecte pe care UDTTMR vrea sa 
le concretizeze anul acesta?

Anon2824: Cum va sustine dl Eserghep colaborarea interculturala cu celelalte grupuri etnice ?

Anon3155: Buna ziua! Mai sunteti tentat de a candida in Parlamentul Romaniei, in viitor? 

 InvitatZIUA:  Pentru Tatar Balasi: In primul rand, festivalul, Ziua Etniei, Ziua Genocidului, Ziua Limbii Tatare. Doua 
dintre acestea se sarbatoresc doar in Romania... Vrem sa prezentam cat mai bine aceste proiecte, iar pentru asta avem 
nevoie de colaborarea cu mass media. 

TatarBalasi: multumesc!

 InvitatZIUA:  Pentru Anon2824: Asta se vede. Este pentru prima data cand anul trecut, la Festival, au fost invitate si 
celelalte minoritati. Au fost armenii, grecii, germanii, rusii lipoveni si, bineinteles, ansambluri romanesti. Anul acesta 
vrem sa facem o sarbatoare a tuturor minoritatilor din Dobrogea.

InvitatZIUA:  Pentru Anon 3155: Nu ma intereseaza. 

TatarBalasi: Cat de mult promovati tinerii in cadrul UDTTMR?

LeylimLey: Din cate am inteles udttmr are doi reprezentanti ai etniei in guvern... Cum vor facilita acesti doi 
reprezentanti ai uniunii promovarea etniei tatare si sprijinirea acesteia? Ce proiecte legislative sunt avute in vedere 
pentru a veni in intampinarea etniei tatare din Romania?

Anon5687:    buna ziua dl Eserghep. am incredere ca veti face ce a ce trebuie ca aveti un proiect bine pus la punct ca 
aceasta populatie tatara din Dobrogea sa nu se asimileze . asta e pericolul principal . ce poate face Uniunea in directia 
asta? 

Gelal: cum putem schimba Dl Eserghep mentalitatile tatarilor . adik sa creem o unitate reala a comunitatii . am nevoie 
de un loc de munca sa zicem sa pot apela la un tatar sa ma poata angaja. vreausa apelez la un medic tatar sa pot apela 
la acesta fara oprelisti. promovarea unui program de sustinere a batranilor nostri ramasi singuri , a copiilor cu 
probleme , a tinerilor nostri tatari fara posibilitati de a accede la educatie superioara . creddeti ca puteti rezolva aceste 
lucruri. doar cu un festival nu facem destul

 InvitatZIUA:  Pentru Tatar Balasi: Cu tot respectul, raspunsul la aceasta intrebare il gasiti in cadrul interviului. 
Multumesc!

 InvitatZIUA:  Cei doi domni trebuie sa fie inainte de toate obiectivi. Banuiesc ca va referiti la Aledin Amet si Aidun 
Curt-Mola, din cadrul Departamentului pentru Relatii Interetnice. 

 InvitatZIUA:  Pentru Anon 5687: UDTTMR trebuie, in primul rand, sa lupte pentru promovarea spiritului de 
intrajutorare intre tatari, pentru mai multa toleranta intre noi, pentru eliminarea, pe cat posibil, a barfelor. Acestea din 
urma ne ocupa prea mult timp. De asemenea, trebuie sa ne straduim cu totii sa invatam cat mai bine limba tatara.

 InvitatZIUA:  Va multumesc!
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